
Referat fra generalforsamling i Ny Havnegades beboerforening d. 

15.11.2011, afholdt på Industrimuseet, med efterfølgende foredrag om 

gaden- og kvarterets historie ved museumsinspektør Kristoffer Jensen.  

Fremmødt 32 personer  

1. Inge Nørgaard som blev valgt som dirigent, bad folk præsentere sig og fortælle hvor længe de 

havde boet i Ny Havnegade. Kun to husstande var ny tilflyttede fra i sommer; Resten havde boet i 

gaden i mellem 5 år og op til 38 år.  

2. Formanden fremlagde sin beretning som blev godkendt. I beretningen kom formanden ind på de to 

arrangementer der er afholdt i årets løb: 1)en foredragsaften om små haver og: 2) gadefest. 

Formanden gav på generalforsamlingen foredragsholderne Annetterose Dyrby og hr. og fru 

Katballe en flaske vin til hver husstand, som tak for de fine og inspirerende foredrag. 

 

Formanden bad forsamlingen om tilbagemelding til bestyrelsen om evt. årsager til det noget vege 

fremmøde til gadefesten, der i øvrigt blev vurderet som meget vellykket. Skyldtes det mon 

tidspunktet eller kunne der være andre grunde? Forsamlingen blev spurgt og der blev flertal for at 

holde gadefesten en fredag i august. Desuden blev bestyrelsen opfordret til at undgå sammenfald 

med landskamp og regnvejr.   
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Også kommunens asfaltering af gaden omgang nr. 2 blev berørt, da det medførte en del gene for 

mange af gadens beboere i form af parkerings problemer og P-bøder  

3. Kasserer Lasse Byrge gennemgik regnskabet og dette blev godkendt. Der blev fastsat et kontingent 

til 100 kr. pr husstand pr år.  

4. Valg til bestyrelsen; Preben Huus Jensen og Lasse Byrge medtog begge genvalg. Desuden blev både 

revisor Freddy Steinbrenner og  suppleant Kirsten Ravn genvalgt.  

5. Evt. Obs. Vi skal parkere 8.8 m. fra hjørnet ellers bliver p-bøder uddelt.  Den gule mur kan der 

parkeres ved, dog må bilen ikke stå på fortovet.  Alle bliver opfordret til at parkere næstekærligt.  

Der kom en idé om p-streger ved den gule mur for at organisere p-kulturen.  

 

Af ideer og tilbagemelding til festen og i øvrigt var : Dans med instruktion må gerne fortsætte, 

amerikansk lotteri hvor gaver doneres af gadens beboere og nogle store flotte kurve laves til 

udlodning, evt invitere genboere og alle skal opfordres til at tage en nabo og en genbo med. 

Opfordring til at sendt sin e-mail adr til Preben. Opslagstavle på gaden? Nyt angående 

havnearealet? Julefrokost? Danseaftner? Finere madlavning 3 aftner? Koncert (på det ny teater)? 

Rundvisning på museet. Hjemmeside/opslagstavle? 

Generalforsamlingen blev fulgt af salg af kaffe og friskbagt kage, øl og vand. Derefter holdt 

museumsinspektør Kristoffer Jensen et interessant oplæg om kvarteret. Mødet sluttede i god ro og orden 

kl. 21.15.  

 Ref. Jette Julius. 
                                                           
 


